
 

Dagsorden Skolebestyrelsesmøde d. 16.01.2025 kl. 19-21  

 

 

Tid Pkt. Hvad Hvem 

19.00 1 Godkendelse af referat og dagsorden (B) 
 
Ref.:  

 

 2 Elevrådet  
 
Ref.: Deltager ikke på dette møde 

 

 3 Overgang til 7. klasse.  
 
Besøg af lærer Jesper Carlo, der netop har været igennem processen og 
vil give et indblik fra lærerperspektiv. 
 
 
Ref.: 
 
Vi gennemkig princippet for overgangen fra 6.-7.-klasse. 
Princip for klassedannelser 
 
Herefter viste Jesper Fårvang skoles procesplan for overgangen fra 6. til 
7. klasse. Det er her, man kan se, hvordan princippet bliver udmøntet i 
praksis: 
 

”Procesplan for overgang 6.-7.klasse: 

Oktober:  

• Fælles FabLab uge for 6.klasse 

 

November 

• 6. kl. FabLab præsentation for forældre 

• Intro til udskolingen 

Forår: Udskolingsleder deltager i relevante K-møder på 

JH + 
Jesper 
Carlo 

Deltagere: Line Meilandt Langdal Nielsen,  Julie Flensted Therkildsen, Lise Nexø, Karina 

Bonde Jensen, Lasse Spliid, Torben Kjølhede, Gry Elikofer, Jesper Dalkjær 

Hansen 

Besøg:   

Afbud: Karin , Barbara, Jacob 

Mødeleder (og forplejning): Julie 

Referent: Jesper 

Klassifikation af punkterne: B (beslutning); O (orientering); R (refleksion) 

 

https://faarvangskole.aula.dk/sites/faarvangskole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20klassedannelser_0.pdf


afgivende skoler 

Maj:  

• Ledelsesoverlevering mellem skolerne, gennemgang af elever og 

indsatser/handleplaner 

• 1.udkast til klassedannelse.  

o Afgivende klasselærere udarbejder udkast ud fra principper for 

overgang mellem 6.-7.klasse. 

• Klassedannelsesmøde 

o Afgivende klasselærere og ledelse sammensætter kommende 

7.klasser i fællesskab. 

• Elevoverlevering fra afgivende klasselærere til kommende 7.kl’s team. 

 

Juni: 

• Offentliggørelse af kommende klasser, fredag kl. 14.30 (så alle modtager 

klasselisten hjemme og ikke i en klassekontekst) 

• Forældremøde for kommende 7.kl’s elever og forældre 

• Kommende klasselærere besøger 6.kl. i Gjern, Sorring og Fårvang 

 

 

Samarbejde 3.-5. årgang 

3. og 4. årgang 

Aktivitetsdag i foråret på Sorring og Gjern skole 

5. årgang 

Eleverne arbejder på alle tre skoler med samme litteratur og 

afholder ”hvem vil være litterær?” i november på Fårvang 

Skole”.  

 

 
 
 
 
Jesper Carlo fortalte, hvordan lærerne fra de 3 skoler samarbejder om at 
lave harmoniske klasser.  
 
Vi talte om, at der udover det beskrevne også kunne være relevant at 
beskrive fritidsdelens fælles aktiviteter.  
 
Derudover har der i år været et forældrebåret initiativ, hvor 
forældrerådene til nuværende 6. klasser mødtes til et indledende møde.  
Vi håber, det skaber præcedens.  
 
 
Jesper Carlo: Det kunne være godt, hvis man sikrer, at det er de 
afgivende klasselærere, der er med i Fablab-ugen.   
 
Bestyrelsen foreslår at princippet revideres – eller at aktiviteterne i 
Fritidsregi (Sfo og Klub) også skrives ind i procesplanen.  
Der savnes af og til  information om Fårvangs bevæggrunde for at gøre 
som de gør.  
 
 
Aftalt at Jesper taler med Anne Marie fra Fårvang skole. Lise taler med 
bestyrelsen på Fårvang skole.  
 



 

19.30 4 Årsberetning  
 

- Hvad gør vi? 
Ref:   
For at nå ud til flest forældre, blev der talt om  at lave årsberetningen som 
en slags stand til skolefesten.  
For at sikre tid og rum til dialog, endte bestyrelsen med at beslutte, at 
årsberetningen bliver overleveret på de indledende forældremøder i 
klasserne.  Bestyrelsen laver et oplæg, på årets andensidste 
bestyrelsesmøde.  

 

Bestyrelsen 

20.00 5 Præsentation af Køreplan for skoleårets planlægning.  
 
Ref:   
Jesper fremlagde tidsplanen for deadlines og samarbejdsflader med både 
bestyrelse og personale i fht planlægning af kommende skoleår.  
 

JH 

20.15 6 Trivselsmåling 
Præsentation af resultater fra 2023-24 
 
Jesper viste trivselsmålingsresultater for både elever og personale. Begge 
dele ser fint ud. 
I forhold til børnene, er det glædeligt at se, at målingerne generelt viser en 
lille bedring forhold til de sidste år.  
 
I forhold til personalets trivsel, fortalte Jesper og Gry om, hvordan vi 
arbejder med at fastholde og videreudvikle en god arbejdsplads.  
 
  

JH 

20.35 7 Indfasning af suppleanter, når der er naturlig afgang fra bestyrelsen.  
 
Ref: Da et af bestyrelsesmedlemmerne stopper til sommerferien, vil 
bestyrelsen gerne invitere den næste suppleant i rækken med til 
bestyrelsesmøderne her fra foråret. Lise inviterer.  
 
 

Lise 

20.45 
 

8 Nyt fra skole og SFO 
 
Ref.: Anne Marie er startet godt op og er glad for at være landet på Gjern 
skole.  
 
I går var der fælles personalearrangement med Fårvang og Sorring. Det 
var foredrag om arketyper – og deres betydning for konstruktivt 
teamsamarbejde. Foredragsholder var Helle Hein, og det var både 
inspirerende og underholdende.  
 
SFO: Vi har holdt det bedste børneloppemarked nogensinde:-) Det er en 
stor succes.  
I uge 6 holder vi vinterOL igen.  
 
Lige nu har vi ikke en pædagogstuderende, men forhåbentlig får vi igen til 
juni.  
 
TK: Vi har et rigtig godt samarbejde med de andre SFOer i fritterudvalget. 

JH, GE og 
TK 



Det er berigende, g der er næsten kamp om at byde ind med gode 
aktiviteter for børnene.  
 
 
 

20.55 9 EVT:   
 

 

  Punkter til kommende møder: 

- Hvordan arbejder man i SFO/Klub 

- Opfølgning på konsekvenser af reduceret timefordelingsplan 

- Princip for inklusion og mellemformer 
 

 

    

 

 

 

 

 

 


